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Rada Miejska w Sławnie 

Protokół nr VII/2019 

wygenerowany z programu eSesja.pl oraz uzupełniony przez protokolanta 

Sesja w dniu 25 kwietnia 2019  

Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:50.  Sesja odbyła się w budynku 

Urzędu Miejskiego w Sławnie, w sali nr 32. Prowadziła ją Przewodnicząca Rady Miejskiej                 

w Sławnie – Marzena Łużyńska. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Marcin Bojaryn  

2. Bartosz Bukowski  

3. Joanna Iwko  

4. Bożena Kallaur  

5. Paweł Kopczyński  

6. Marzena Łużyńska  

7. Dominik Margielewski  

8. Maciej Motyl  

9. Marcin Podolski  

10. Adam Poprawski  

11. Ewelina Stach  

12. Jarosław Stark  

13. Karolina Stępień  

14. Marta Stępień  

15. Włodzimierz Śledź  

W sesji udział wzięli także: 

− Burmistrz Miasta Sławno – Krzysztof Frankenstein, 

− Z – ca Burmistrza Miasta Sławno – Mieczysław Grabowski, 

− Skarbnik Miasta – Danuta Borowska, 

− Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Sławnie: Organizacyjnego – Margareta 

Sadowska, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – Łukasz Wasik, Gospodarki 

Przestrzennej i Obrotu Nieruchomościami – Szymon Koprowicz oraz  Spraw 

Społecznych i Edukacji – Marta Konfederak, 

− radca prawny – Danuta Kudźma,  

− pracownik ds. uzależnień i przemocy – Olga Sozańska, 

− zaproszeni goście: Tomasz Bobin (Przewodniczący Rady Powiatu w  Sławnie), Damian 

Kulczycki (Z-ca Komendanta Komendy Powiatowej Policji w Sławnie), Robert 

Jankowski (Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej                             

Sp. z o.o.), Wojciech Ludwikowski (Prezes Zarządu Wodociągów i Kanalizacji                          

Sp. z o.o.), Jacek Ścigała (Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o.), Dominika Wróbel (Kierownik Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie), Krzysztof Kowalczyk (Dyrektor Ośrodka 
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Sportu i Rekreacji w Sławnie), ),  Danuta Maderska (Kierownik Środowiskowego 

Domu Samopomocy), Hanna Dobak (Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej), Aneta 

Świątek (Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 w Sławnie), Dagmara Wojtczak (Dyrektor 

Szkoły Podstawowej nr 3 w Sławnie), Henryk Kudźma (Dyrektor Gimnazjum 

Miejskiego nr 1 w Sławnie), Agnieszka Paszkiewicz (Dyrektor Przedszkola nr 1                           

w Sławnie), Beata Szultka (Dyrektor Przedszkola nr 2 w Sławnie), Iwona Bińczyk 

(Dyrektor Przedszkola nr 3 w Sławnie), 

− mieszkańcy Sławna, nauczyciele, 

− przedstawiciele prasy.   

PORZĄDEK  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – z 29 marca 2019r. 

2. Trybuna obywatelska. 

3.  Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) wyboru osób na przedstawicieli do Rady Społecznej Szpitala Powiatowego                                             

w Sławnie, 

b) powołania doraźnej Komisji do opracowania Regulaminu Nagrody Złotego Gryfa 

Sławieńskiego, 

c) wyznaczenia inkasentów opłaty targowej, 

d) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Mieście Sławno na lata                     

2019-2021. 

4. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Mieście Sławno 

na lata 2016-2018 za rok 2018. 

5. Informacja z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Uzależnieniom                                

i Przemocy w 2018 roku. 

6. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Sławnie podjętych w I kwartale 2019r. 

7. Informacja o pracy Burmistrza Miasta Sławno za I kwartał 2019r.  

8.  Wnioski radnych. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

PRZEBIEG  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum 

b) przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Marzena Łużyńska złożyła wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad dodatkowego punktu – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny w Mieście Sławno na lata 2019-2021. 



 

3/9 

 

Głosowano w sprawie: wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego punktu –  

podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Mieście 

Sławno na lata 2019-2021.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

 NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

 

2) przyjęcie porządku obrad z wprowadzoną zmianą 

 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcie porządku obrad z wprowadzoną zmianą  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 29 marca 2019r. 

 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia – z 29 marca 2019r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stac , Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  
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2. Trybuna obywatelska 

W ramach trybuny obywatelskiej głos zabrał Z-ca Komendanta Komendy Powiatowej 

Policji w Sławnie – Damian Kulczycki, który omówił dwie aplikacje: „Krajowa mapa zagrożeń 

bezpieczeństwa” i „Moja komenda”. Wyemitowane zostały także na temat ww. aplikacji 

prezentacje multimedialne. Zaznaczył, że pierwsza z aplikacji umożliwia zgłoszenie 

jakiegokolwiek zagrożenia bez konieczności podawania danych osobowych                             

zgłaszającego, a Policja ma obowiązek zareagowania w ciągu 24 godzin od                       

momentu otrzymania zgłoszenia. Z-ca Komendanta poprosił o zgłaszanie informacji  

o zagrożeniach, gdyż Policja – mając takie informacje – może odpowiednio reagować.                                                                                                                    

Druga z aplikacji pomaga w odszukaniu wybranej Komendy Policji oraz danego dzielnicowego 

wraz z umożliwieniem kontaktu z nim. Podinspektor Damian Kulczycki zachęcał do 

korzystania z ww. aplikacji. Podziękował za umożliwienie zabrania głosu i dodał, że po sesji 

odpowie na pytania.   

 

3. Podjęcie uchwał 

 

Przed przystąpieniem do podejmowania uchwał Przewodnicząca Rady Miejskiej 

poinformowała zebranych, że wszystkie wymienione w porządku sesji, a także ten                                       

w dodatkowym punkcie, projekty uchwał były omówione na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych w dniu 24 kwietnia 2019r. i zostały pozytywnie zaopiniowane. 

 

a) Uchwała nr VII/44/2019 w sprawie wyboru osób na przedstawicieli do Rady Społecznej 

Szpitala Powiatowego w Sławnie 

Na przedstawicieli do Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Sławnie wybrano radnych: 

Dominika Margielewskiego i Macieja Motyla. 

Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie wyboru osób na przedstawicieli do Rady 

Społecznej Szpitala Powiatowego w Sławnie 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

Radny Dominik Margielewski podziękował za zaufanie, jakim go radni obdarzyli. 
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b) Uchwała w sprawie powołania doraźnej Komisji do opracowania Regulaminu Nagrody 

Złotego Gryfa Sławieńskiego 

Przewodnicząca dodała, że do ww. komisji zgłosiły się tylko cztery osoby. 

 

Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie powołania doraźnej Komisji do opracowania 

Regulaminu Nagrody Złotego Gryfa Sławieńskiego 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Marcin Bojaryn, Maciej Motyl, Ewelina Stach, Karolina Stępień  

PRZECIW (9) Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik 

Margielewski, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław Stark, Marta Stępień, Włodzimierz 

Śledź  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Joanna Iwko  

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

Uchwała nie została podjęta. 

 

 

c) Uchwała nr VII/45/2019 w sprawie wyznaczenia inkasentów opłaty targowej 

 

 

Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie wyznaczenia inkasentów opłaty targowej  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

d) Uchwała nr VII/46/2019w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny                

w Mieście Sławno na lata 2019-2021 

Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Mieście Sławno na lata 2019-2021 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

4. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Mieście Sławno na 

lata 2016-2018 za rok 2018 

Radni w ustawowym terminie otrzymali ww. dokument. Podczas sesji nie zgłosili pytań ani 

uwag do dokumentu. 

 

Głosowano w sprawie: Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

w Mieście Sławno na lata 2016-2018 za rok 2018  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

 NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

 

5. Informacja z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Uzależnieniom i Przemocy            

w 2018 roku 

Radni w ustawowym terminie otrzymali ww. dokument. Podczas sesji nie zgłosili pytań ani 

uwag do dokumentu. 

 

 

6. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Sławnie podjętych w I kwartale 2019r. 

Radni w ustawowym terminie otrzymali ww. dokument. Podczas sesji nie zgłosili pytań ani 

uwag do dokumentu. 

 

 

7. Informacja o pracy Burmistrza Miasta Sławno za I kwartał 2019r. 

Radni w ustawowym terminie otrzymali ww. dokument. Podczas sesji nie zgłosili pytań ani 

uwag do dokumentu. 
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8. Wnioski radnych 

 

Radny Paweł Kopczyński poprosił członków Komisji Socjalnej o pozostanie po sesji.  

Radny Dominik Margielewski podziękował Naczelnikowi Wydziału Gospodarki Komunalnej 

i Inwestycji – Łukaszowi Wasikowi oraz pracownikom tego wydziału za uzupełnienie ubytków 

w nawierzchniach drogowych, również w nawierzchniach drogowych w obrębie jego okręgu 

wyborczego, a także przekazał prośbę od Wicewojewody Zachodniopomorskiego – Marka 

Subocza o rozpatrzenie możliwości usytuowania w centrum Sławna trzech wiat dla drobnego 

handlu miejskiego. 

   

9. Zamknięcie posiedzenia 

 

Przewodnicząca w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknęła sesję w dniu                                

25 kwietnia 2019r. 

Przewodnicząca udzieliła głosu radnemu Bartoszowi Bukowskiemu. 

Radny Bartosz Bukowski przeprosił za spóźnienie, które miało miejsce ze względów 

zawodowych. Zadał pytanie radcy prawnemu – Danucie Kudźmie – na kiedy zostanie 

przygotowana uchwała dotycząca zmiany statutu, a dokładnie regulaminu w zakresie, w którym 

Wojewoda uznał, że część zapisów uchwały, podjętej przez Radę Miejską jest niezgodna  

z prawem, a ściślej – z ustawą o samorządzie gminnym? 

Danuta Kudźma odpowiedziała, że zostanie to przygotowane na najbliższą sesję.  

Radny Bartosz Bukowski wyraził nadzieję, że tak się stanie i poprosił o sformułowanie 

spotkania otwartego dla radnych, którzy wyraziliby taką wolę – celem omówienia, jak powinien 

wyglądać zapis dotyczący sesji nadzwyczajnych. Dodał, że nie poruszałby tej kwestii, gdyby 

nie była ona istotna. Według radnego mamy do czynienia z sytuacją, w której zostało 

podważone prawo mniejszości gwarantowane ustawowo grupie radnych. Chciałby, aby prace 

nad tym nie były pracami w gronie zamkniętym – tak, jak to miało miejsce przy projektowaniu 

poprzedniej uchwały w tym zakresie, ale żeby była możliwość konsultowania i wpływania na 

to, w jakim kształcie dany projekt trafi na obrady – celem takim, że jak widać nie wszystkie 

proponowane przez prawników urzędu projekty są zgodne z prawem i pomimo tego że 

zaznaczane jest, iż taki projekt zgodny z prawem nie jest – co radny przedstawiał               

w odpowiednim czasie, składając m.in. poprawki – jest to głosowane i pchane do przodu,  

a potem uchylane przez Wojewodę. Dlatego prosi o umożliwienie osobom, które chciałyby 

mieć wpływ na kształt tych projektów, pracę nad tym.   

Danuta Kudźma wyjaśniła, że z zasady przygotowywanie projektów uchwał na sesję odbywa 

się przez określonych pracowników lub ich zespoły danych wydziałów, a przez radców są one 

tylko opiniowane pod względem formalno-prawnym. Wspomniana uchwała była opiniowana  

i sprawdzona przez nadzór Wojewody. Nadzór Wojewody pochylił się nad tą uchwałą, 

sprawdzał ją i nie stwierdził żadnych naruszeń. Skutkiem czego była publikacja w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego i uchwała ta weszła w życie. Na skutek 

skargi wniesionej przez pana radnego nadzór Wojewody przysłał stosowne pismo i zwrócił się 

z prośbą o określenie, czy Rada Miejska wyraża wolę dokonania zmian we własnym zakresie. 
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W przypadku nieudzielenia informacji rozważone zostanie zaskarżenie przedmiotowego aktu 

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. Poza tym uchwały są na bieżąco 

przygotowywane i nie ma takich sytuacji, że któraś uchwała – skoro ma być przygotowana – 

nie zostanie przygotowana, tylko w jakimś terminie zostanie odkładana.  

Burmistrz nadmienił, że nie zauważył procesu, żeby przedmiotowa uchwała została przez 

nadzór Wojewody uchylona, przeciwnie – przez nadzór Wojewody przeszła, została 

opublikowana w Dzienniku Urzędowym, jest obowiązującym aktem prawnym. Oczywistym 

wydaje się, że na sesjach nadzwyczajnych powinny być rozpatrywane tylko takie projekty 

uchwał, które nie mogą być rozpatrzone w trybie zwyczajnym. Dodał, że nie podzielałby zdania 

pani radcy prawnego, że na następną sesję taki projekt będzie przygotowany i nie wykluczałby 

działań przed Sądem Administracyjnym, bo pewne kwestie muszą być wyjaśnione – co mieści 

się w kompetencjach Rady, a co nie. Statut i organizacja pracy Rady należy do wyłącznej 

kompetencji Rady. 

Bartosz Bukowski zwrócił uwagę pani mecenas – jako pierwszej wypowiadającej się – na 

akcenty, jakie zostały w przedstawionej opinii dokonane. Nacisk został położony na to, że 

przedmiotowe zapisy, a dokładnie zdanie drugie i trzecie regulaminu par. 7 dotyczące sesji 

nadzwyczajnej – zostały uznane za niezgodne z prawem. Jeżeli nie będziemy działać w tym 

celu, żeby nasz regulamin spełniał pewne obowiązki, a więc był zgodny z prawem, to radny nie 

wie, jak Burmistrz sobie wyobraża nieskładanie jakichkolwiek zmian. Może w tym zakresie 

Burmistrz wskazałby inicjatywę, która byłaby jednak zgodna z prawem. Poprzednia inicjatywa 

okazała się niezgodna i jeszcze teraz Burmistrz się upiera. Jesteśmy państwem prawa, w którym 

zasady prawa powinny obowiązywać. Radny nie zgadza się z tym. Jeżeli coś takiego nie 

zostanie zaproponowane, to radny zbierze grupę radnych, żeby przedłożyć stosowną uchwałę, 

która będzie miała na celu dokonanie zmian takich, aby nasz regulamin, nasz statut odpowiadał 

warunkom, w jakich funkcjonuje nasze państwo. 

Burmistrz odpowiedział, że zmiana, o której mówi radny jest zmianą mało istotną, 

bezprzedmiotową. Powtórzył, że uchwała jest w obiegu prawnym, przeszła przez nadzór 

Wojewody. Wskutek skargi radnego Wojewoda pozwolił sobie na pewną interpretację, co nie 

ma związku z zespołem radców nadzoru Wojewody. Jedyny tryb to Sąd Administracyjny  

i nie widzi nic złego w tym, aby sąd określił granice, w których Rada może się poruszać. 

Bartosz Bukowski stwierdził, że rozumie, iż dla Burmistrza jest to mało istotne, ale istotne jest 

dla grupy radnych. Zgodnie z zapisem ustawowym, który jest jasny i oczywisty (nie da się go 

interpretować w inny sposób), powinny sesje nadzwyczajne funkcjonować w taki sposób,  

w jaki były one regulowane poprzednio. Zmiana, która nastąpiła jest zmianą złą, co zostało 

wskazane i Wicewojewoda dostrzegł tę argumentację oraz uznał ją w zasadzie za swoją  

i słuszną. Jeżeli sprawa trafi do Sądu Administracyjnego, to będzie to działanie na niekorzyść 

miasta, bo będzie powodowało to koszty, które będziecie państwo musieli ponieść ze swojej 

kasy, a sprawą tą będą obciążeni wszyscy mieszkańcy i to jest wyraz braku dbałości o grosz 

publiczny. Poprosił, aby nie robić takich rzeczy, bo wtedy po raz kolejny te środki zostaną 

uznane za zmarnowane. Zapis ustawowy jest jasny. Radny odesłał do przeczytania ustawy  

o samorządzie gminnym i stwierdził, że Burmistrz wtedy zrozumie, że tak nie można mówić. 

Burmistrz odpowiedział, że nie widzi żadnego problemu – uchwała jest w obrocie prawnym. 

Grupa radnych, zgodnie z prawem, ma możliwość wniesienia inicjatywy uchwałodawczej, jest 

to normalnym trybem procedowane. Też zgodnie z ustawą – Rada ma pewnego rodzaju 

kompetencje ustalania własnego regulaminu pracy, tzw. statutu. Sesja nadzwyczajna jest 

pojęciem umownym, podobnie jak sesja uroczysta. Jak Rada chce to traktować, to – jego 
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zdaniem – należy wyłącznie do właściwości Rady. Burmistrz jest innym organem, tylko 

wypowiada swoją opinię.      

Radny Jarosław Stark zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. Stwierdził, że jest ona 

bezprzedmiotowa.  

Głosowano w sprawie: wniosek za zamknięciem dyskusji  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej 

Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, 

Włodzimierz Śledź  

PRZECIW (2) Marcin Bojaryn, Ewelina Stach  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bożena Kallaur  

Radny Bartosz Bukowski zgłosił wniosek formalny o dalsze prowadzenie dyskusji, gdyż temat 

jest bardzo istotny, bo dotyczy sposobu funkcjonowania naszej Rady. Była przedmiotem obrad 

komisji w dniu poprzedzającym sesję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odpowiedziała radnemu Bartoszowi Bukowskiemu, że został 

przegłosowany wniosek o zamknięcie dyskusji i nie można głosować drugi raz o jej 

przeprowadzenie.  

Burmistrz zwrócił się do Przewodniczącej z propozycją, aby niektórzy radni zapoznali się ze 

słownikiem języka polskiego, a szczególnie z definicją słów: dyskusja, pytanie, wniosek. 

Wtedy wszystko będzie jasne, będzie prościej nam się komunikować. 

Przewodnicząca zamknęła sesję w dniu 25 kwietnia 2019r. 

  

  

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Sławnie 

Marzena Łużyńska 

  

 

Protokołowała: Aleksandra Leśków 
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